
Referat til studenthovedstadsmøte 

 

Sted:  Olav Vs. Gate 4 

Tid:  15.06.2023 kl. 1400-1445. 

 

Innkalt til møtet: 

Leder av Velferdstinget i Oslo og Akershus, Marius Torsvoll 

Leder av Studentparlamentet ved UiO, Oline Marie Sæther 

Leder av Studentparlamentet ved OsloMet, Karl Magnus Nikolai Coronus Nyeng 

Leder av BI Studentorganisasjon, Carl William Nordby 

Leder av Studentunionen ved Høyskolen Kristiania, Adrian Stieng 

Representant fra Studentrådet ved PHS, Ukjent  

Leder av Det Norske Studentersamfund, Olav Rørstad 

Leder av Kjellerpubnettverket på UiO, Henrik Vincent Fiske Vassal 

Representant fra OSI, ukjent 

Leder av SiOs hovedstyre, Stine Johannessen 

Fungerende leder av Konsulatet ved OsloMet, ukjent 

Studentlivskoordinator på OsloMet, Beate Thandiwe Dessingthon 

Rådet for de mindre, Niklas Frogner 

Rådet for de mindre, Yosef Ihdego 

 

Observatør, Andrine Breiner Johansen, Samarbeidsansvarlig i Velferdstinget og på vegne av Rådet for de 

mindre 

 

Tilstede på møtet: 

Leder av Velferdstinget i Oslo og Akershus, Marius Torsvoll 

Leder av Studentparlamentet ved OsloMet, Karl Magnus Nikolai Coronus Nyeng 

Leder av SiOs hovedstyre, Stine Johannessen 

Representant fra OSI, Truls Vestnes 

Vara for leder av Studentparlamentet ved UiO, Robert Granlund 

 

Observatører: 

Andrine Breiner Johansen, Samarbeidsansvarlig i Velferdstinget og på vegne av Rådet for de mindre. 

Oliwia Skowron, påtroppende samarbeidsansvarlig i Velferdstinget. 

Hans Markus Jensvold Kverneng, påtroppende politikk- og medieansvarlig i Velferdstinget.  

Representant fra OSI, Fritjof Hübert   

Fra Oslo kommune: Henriette Sonberg, Øyvind Såtvedt, Malin Gjelstad og Rina Mariann Hansen. 

 

1) Valg av møteleder og referent 

a) Godkjent møteleder: Marius Torsvoll 

b) Godkjent referent: Henriette Seim  

 

2) Godkjenning av innkalling  

Innkallingen godkjennes. 

3) Studenthovedstadens involvering i arbeidet med fremtidig studentmelding.  

Det foreligger et privat forslag i bystyret og studenthovedstaden ønsker å diskutere hvordan mangfoldet i 

studentorganisasjoner ivaretas og inkluderes i arbeidet som kommer til å forekomme med meldingen når den er 

vedtatt.  

Det ble vedtatt å utforme en studentmelding i bystyret 14. Juni 2023. 

Hvordan involvere studentene, samskipnaden og utdanningsinstitusjonene? 



- Det skal utlyses en prosjektleder stillng av kommunen til høsten. 

- Det er registrert nesten 500 studentforeninger i Oslo, disse burde høres. 

- Aktører som favner bredt av foreninger og organisasjoner.  

- Se på hele Oslo, ikke bare Blinder, de bor studenter over hele Oslo. 

- Kommunen vil se på ramme for prosjektet for å prøve å gjøre prosjektet så konkret som mulig.  

 

4) Oslo kommunes helsetilbud og fadderukene 

Oslo kommune er den desidert største studentkommunen i Norge og leverer i helse og samferdselssektoren noen 

av landets beste og bredest utviklede tjenester. Likevel ser vi fra SHoT at Oslo kun får et moderat utslag for dette i 

opplevd kvalitet og tilfredshet. Tenker kommunen å ha noen kampanjer for å synliggjøre tjenestetilbudet mot de 

nye studentene?  

- Oslo skårer høyere enn landsgjennomsnittet, men ikke så høyt som ønsket.  

- Tror noe av utfordringer ligger i kommunikasjonen ut til studentene, kommunen er åpen for 

samarbeid.  

- Skal det rigges et felles samarbeid om kommunikasjon ut om faddervakt og fakkerukene? 

- Kommunen ønsker å bidra, men SiO må være fører.  

- Kommunen kan være med på en intensjonsavtale om helse. 

 

Kommunen spør om konkrete tiltak for psykisk helse hos studentene:  

- Samarbeide med Velferdstinget og SiO om Welcome to Oslo. 

- Putte fysiske ting i faddergruppestæsj. 

- Tettere samarbeid mellom kommunen og SiO om hvor studenter kan oppsøke hjelp. 

- Promotere faddervakt gjennom kommunen. 

 

5) Tak over hodet garanti 

Studiestartsukene betyr storinnrykk i studentboligene og mange studenter som leier boliger uten å få dratt på 

visning. SHoT tallene viser at fadderukene er enormt viktige for studentene når det komme til å danne sosiale 

bånd og komme ordentlig inn i studiehverdagen. Idag er det mange som ikke får deltatt på dette. I Trondheim har 

det blitt utviklet et tilbud som heter Tak over hodet garanti, dette vil tillate mange studenter å starte på studiene 

sine og finne et permanent sted å bo samtidig.  Vi lurer på om dette er en ordning som Oslo kommune kan være 

med å fasilitere og ta ansvar for å koordinere?  

 

- VT ønsker at kommunen skal ha en koordinerende rolle og samle inn de som ønsker å bidra for at 

studenter skal kunne ha en plass å bo når de kommer til byen.  

- August er høysesong for turisme i Oslo og det kan være vanskelig å få med hoteller. 

- Hva med haller? Det er ikke kapasitet hos SiO. 

- Kommunen er villige til å hjelpe, men klarer ikke se en praktisk løsning. Men vil se mer på det. 

- Sivilforsvaret kan sette opp telt. 

- Kan se på tak over hode garanti inn i en studentmelding. 

- Kan noen se på behovet i år? For å få et kunnskapsgrunnlag. Utfordre utdanningsinstitusjonen til å 

hjelpe til med kunnskap. 

 

6) Eventuelt 

 

 


